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Vragen van het lid Van der Ham
(D66) aan de ministers van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport en
van Economische Zaken over
controles op lasers in het
uitgaansleven. (Ingezonden 16 juli
2008)

1
Is het waar dat alle lasershows
volgens Europese richtlijnen dienen
te worden gekeurd? Zo ja, hoe wordt
deze keuring in Nederland
uitgevoerd? Hoe verhoudt onze wijze
van keuring zich tot de ons
omringende landen, met name
Duitsland? Bent u bekend met (bijna)
ongelukken met lasershows in
Nederland? In hoeverre acht u de
keuring van lasershows in Nederland
voldoende om gezondheidsschade te
voorkomen?1

1 De Telegraaf, 15 juli 2008, «Moskouse
laserramp kan ook hier gebeuren».
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